



# PUBLICIS GROUPE

## Formule de demande d'envoi de documents et renseignements Documents and Informations Request

A retourner / Please return  
Publicis Groupe, Service Relations Investisseurs  
133, avenue des Champs-Élysées, 75008 Paris

Je soussigné(e) :  Monsieur  Madame  Mademoiselle  
I the undersigned:  Mr.  Mrs.  Ms.

Nom \_\_\_\_\_ Prénoms \_\_\_\_\_  
Surname Given names

Adresse \_\_\_\_\_  
Address

Code postal \_\_\_\_\_ Ville \_\_\_\_\_  
Postal code City/State

Pays \_\_\_\_\_ propriétaire de \_\_\_\_\_ actions  
Country Holder of shares

demande à ladite Société l'envoi, en vue de l'Assemblée Générale Mixte, Ordinaire et Extraordinaire du 1<sup>er</sup> juin 2010, des documents et renseignements visés par l'article R. 225-83 du Code de commerce.

hereby request the Company to send to the above address documents and informations as provided in article R. 225-83 of the French Commercial Code, in preparation for the Joint Ordinary and Extraordinary General Meeting to be held on June 1<sup>st</sup>, 2010.

À \_\_\_\_\_ le \_\_\_\_/\_\_\_\_/ 2010  
Signed at (place) on (date)

Signature :

Nota : en vertu de l'alinéa 3 de l'article R. 225-88 du Code de commerce, les actionnaires titulaires de titres nominatifs peuvent, par une demande unique, formulée par lettre spéciale, obtenir de la Société l'envoi des documents visés aux articles R.225-81 et 225-83 du dit Code à l'occasion de chacune des assemblées d'actionnaires ultérieures.

Note: Paragraph 3 of article R. 225-88 of the French Commercial Code provides for holders of registered shares to receive, on sending a written request for this purpose, documents and informations covered by articles R. 225-81 to 225-83 of the same Code for each subsequent meeting of shareholders.